
Zápisnica č. 05/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 30. apríla
2015 v Tatranskej Lomnici.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov

Ospravedlnení: Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Peter Dedík – projektový manažér SFZ

Program:
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Schvaľovanie návrhu na udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný

ročník 2015/16.
4. Schvaľovanie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale.
5. Prerokovanie záverov pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou

republikových súťaží a schvaľovanie návrhu na zvolanie mimoriadnej
konferencie SFZ.

6. Prerokovanie návrhu žiadosti Matričnej komisie SFZ.
7. Prerokovanie stanoviska Výkonného výboru Slovenského futsalu k pokračovaniu

spolupráce s reprezentačným trénerom M. Angulom.
8. Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ.
9. Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci (mentálny tréner pre mládežnícke

reprezentačné družstvá).
10. Ustanovovanie člena Komisie SFZ pre štadióny a ihriská.
11. Prerokovanie stanoviska Komisie rozhodcov SFZ k žiadosti pozorovateľa

rozhodcov o udelenie výnimky pre súťažný ročník 2015/16.
12. Informácia o zasadnutí Prvostupňového orgánu licenčného konania.
13. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami VV

SFZ.
14. Informácia o organizovaní futbalového zápasu legiend v NTC Poprad.
15. Diskusia.



 K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku zasadnutia predložil návrhy na
doplnenie programu o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o
nájme nebytového priestoru“ (ako reakcia na ponuku OMNIA 2000, a.s, ku ktorej bolo nutné
vyjadriť sa do konca mesiaca) a o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu na zmenu zloženia
zástupcov SFZ v komisiách UEFA“ (vyjadrenie sa k obežníku UEFA č. 13/2015). Členovia VV SFZ
oba návrhy akceptovali.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.
Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha trvá v bode 2.

Uznesenie č. 137/14 VV SFZ:
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie
s podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom
GS SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 2. 
List na doplnenie podkladov bol zaslaný GS SFZ pre predsedu komisie futsalu SFZ dňa 17.
septembra 2014. Doplnenie podkladov sa zatiaľ neuskutočnilo. Na dnešnom zasadnutí bolo
predložené stanovisko VV SF k pokračovaniu spolupráce s reprezentačným trénerom M. Angulom.

    
Uznesenie č. 41/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o prijatí na školenie trénerov UEFA A licencie (2015).
2) VV SFZ poveruje GS SFZ a člena VV SFZ zástupcu trénerov, aby zvolali panel expertov
pre vzdelávanie trénerov, ktorý preskúma koncepciu prijímacích skúšok organizovaných SFZ
pre školenia trénerov UEFA „A“ a UEFA „PRO“ licencie, obsah a hodnotenie prijímacích skúšok
školenia trénerov a podmienky pre udeľovanie licencie. Zároveň ukladá povinnosť oboznámiť
so zisteniami členov VV SFZ a v prípade potreby navrhnúť odôvodnené úpravy.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    Milan Lešický

Úloha trvá v bode 2.



Uznesenie č. 46/15 VV SFZ:
1)VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov. 
2) VV SFZ ukladá prezidentovi SFZ, aby písomne vyzval mestá resp. subjekty, ktoré sú vlastníkmi
štadiónov o  zaslanie záväzných dokumentov schválených mestským zastupiteľstvom (v prípade, že
sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná
o obchodnú spoločnosť) v termíne do 31. mája 2015, a to najmä:
a časový harmonogram realizácie projektu s uvedením príslušných termínov realizácie diela
(stavebné povolenie, stavebné práce, kolaudačné rozhodnutie) budovania štadióna 
b) návrh spolufinancovania projektu vo výške 40% v súlade s príslušným uznesením vlády SR
vrátane preukázania vyčlenenia finančných prostriedkov na predmetný účel (napr. schválený
rozpočet mesta, úverová zmluva atď.)
c) súhlasné stanovisko s realizáciou projektu v danom meste s akceptovaním všetkých podmienok
stanovených v rámci projektu a s vedomím toho, že v prípade neplnenia vyššie uvedených
záväzných dokumentov má SFZ právo odstúpiť od realizácie projektu v danom meste a navrhnúť
jeho nahradenie iným mestom/partnerom.

T: v texte
Z: Ján Kováčik

Úloha splnená.
List adresovaný subjektom, ktorých sa realizácia projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov týka, bol distribuovaný po zasadnutí VV SFZ.

Uznesenie č. 52/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu prípravy návrhu nového Súťažného poriadku
vo futbale.
2) VV SFZ ukladá GS SFZ zorganizovať dňa 21. apríla 2015 stretnutie pracovnej skupiny
zaoberajúcej sa prípravou nového Súťažného poriadku vo futbale a pracovnej skupiny zaoberajúcej
sa reorganizáciou súťaží so zástupcami RFZ a ÚLK. Účelom stretnutia má byť predloženie finálnej
verzie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale pre členov VV SFZ.

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Dňa 21. apríla 2015 sa v sídle SFZ uskutočnilo stretnutie pracovnej skupiny zaoberajúcej sa
prípravou nového Súťažného poriadku vo futbale a pracovnej skupiny zaoberajúcej sa
reorganizáciou súťaží so zástupcami RFZ a ÚLK. Na dnešnom zasadnutí je predložený na
schválenie návrh nového Súťažného poriadku vo futbale. Zároveň je predložený návrh na zvolenie
mimoriadnej konferencie SFZ súvisiacej s reorganizáciou republikových súťaží vo futbale. 

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Schvaľovanie návrhu na udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný
ročník 2015/16.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný ročník 2015/16.
Na udelenie licencie mládeže SFZ ÚTM a Grassroots pre súťažný ročník 2015 / 2016 je potrebné
splnenie licenčných kritérií (podmienky a požiadavky licenčného systému mládeže SFZ ÚTM
a Grassroots ) a športového kritéria (umiestnenie v súťaží I. LSD / II. LSD, alebo I. LSŽ / II. LSŽ
v súťažnom ročníku 2014 / 2015). 
VV SFZ na svojom zasadnutí dňa 10. februára 2015 v Bratislave schválil za členov pracovnej
skupiny k licenčnému systému mládeže SFZ ÚTM a Grassroots Jána GREGUŠA – technického
riaditeľa SFZ, Michala MERTINYÁKA – výkonného riaditeľa ÚLK a zástupcu VV ÚLK, Milana



VOJTEKA – riaditeľa športovo – administratívneho úseku a zástupcu VV SFZ, Jána
ROSINSKÉHO – hlavného koordinátora SFZ, Samuela SLOVÁKA – hlavného koordinátora SFZ
a Martina HASPRÚNA – manažéra úseku mládeže a rozvoja SFZ.

VV SFZ na svojom zasadnutí dňa 07.04.2015 rozhodol o podmienečnom udelení licencie ÚTM na
súťažný ročník 2015 / 2016 týmto futbalovým klubom:
1. FC Tatran Prešov, AS Trenčín, FC Nitra, FC Spartak Trnava, FC ViOn Zlaté Moravce, FK DAC
1904 Dunajská Streda, FK Senica, FO ŽP Šport Podbrezová, MFK Ružomberok, MFK Zemplín
Michalovce, MŠK Žilina, ŠK Senec, ŠK Slovan Bratislava, Spartak Myjava.

VV SFZ na svojom zasadnutí dňa 07.04.2015 rozhodol o podmienečnom udelení licencie
Grassroots na súťažný ročník 2015 / 2016 týmto futbalovým klubom:
FC Baník Horná Nitra, FC Petržalka Akadémia, FC ŠTK 1914 Šamorín, FC ViOn Zlaté Moravce,
FK DAC 1904 Dunajská Streda, FK Pohronie Žiar nad Hronom Dolná Ždaňa, FK Poprad, FK
Púchov, FK Slovan Levice, FK Spišská Nová Ves, FKM Karlova Ves, Inter Bratislava, JUPIE
Podlavice – Badín, MFK Lokomotíva Zvolen, MFK Snina, MFK Tatran Liptovský Mikuláš, MŠK
FOMAT Martin, MŠK Námestovo, MŠK Rimavská Sobota, SDM Domino Bratislava, ŠK Odeva
Lipany, Slavoj Trebišov, Spartak Myjava, MFK Vranov nad Topľou.

VV SFZ na svojom zasadnutí dňa 07.04.2015 rozhodol o podmienečnom udelení licencie ÚTM na
súťažný ročník 2015 / 2016 týmto futbalovým klubom:
FK Dukla Banská Bystrica, MFK Košice, Partizán Bardejov.

Pre podmienečné udelenie licencie bolo ale potrebné odstrániť nedostatky v prílohe č. 1 k Smernici
o licenčnom systéme mládeže SFZ „Licenčné podmienky pre udelenie licencií mládeže SFZ
a povinnosti držiteľa licencie“, článok 5 – Finančné kritériá do 20. apríla 2015.

1. MFK Košice – nedostatky odstránené. 
NÁVRH NA PODMIENEČNÉ UDELENIE LICENCIE ÚTM FUTBALOVÉMU KLUBU MFK
KOŠICE NA SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015 / 2016.

2. FK Dukla Banská Bystrica – nedostatky odstránené, ale je potrebné na Úsek mládeže
a rozvoja SFZ do 22.05.2015 od FK Dukla Banská Bystrica doručiť potvrdenie od príslušného
exekútora o tom, či bola istina spolu s príslušenstvom vrátane trov exekúcie uhradená, a ak áno k
akému dátumu.

Zdôvodnenie:
FK Dukla Banská Bystrica zdokladovala k dátumu 20.04.2015 formou výpisov z účtu a priložených
prebiehajúcich exekučných konaní, že uhradila dlžné čiastky vrátane trov exekučného konania na
účet exekútora. Z časového hľadiska a potrebných úkonov nemusí byť exekučné konanie k
ukončeniu aktuálneho súťažného ročníka oficiálne ukončené. Preto v prípade, ak futbalový klub FK
Dukla Banská Bystrica uvedené potvrdenie do 22.05.2015 predloží, navrhujeme považovať
nedostatok za odstránený. Potvrdenie musí byť ale podpísané priamo exekútorom a nepostačuje
čestné prehlásenie klubu.

NÁVRH NA PODMIENEČNÉ UDELENIE LICENCIE ÚTM FUTBALOVÉMU KLUBU FK
DUKLA BANSKÁ BYSTRICA NA SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015 / 2016 (za splnenia horeuvedenej
podmienky).

3. Partizán Bardejov – nedostatky odstránené, ale je potrebné na Úsek mládeže a rozvoja SFZ do
22.05.2015 od Partizánu Bardejov doručiť potvrdenie od príslušného exekútora o tom, či bola istina
spolu s príslušenstvom vrátane trov exekúcie uhradená, a ak áno k akému dátumu.



Zdôvodnenie:
FK Partizán Bardejov zdokladoval k dátumu 20.04.2015 formou výpisu z účtu a priloženého
prebiehajúceho exekučného konania, že uhradil istinu na účet subjektu, ktorému finančné
prostriedky dlhoval. Zároveň však napadol náklady na exekučné konanie a výšku odmeny
exekútora (trovy exekučného konania). V súčasnosti prebiehajú jednania medzi exekútorom a
zástupcami FK, pričom je snaha od FK dlžnú sumu vyplatiť. Z časového hľadiska a potrebných
úkonov nemusí byť exekučné konanie k ukončeniu aktuálneho súťažného ročníka oficiálne
ukončené. Preto v prípade, ak futbalový klub Partizán Bardejov uvedené potvrdenie do 22.05.2015
predloží, navrhujeme považovať nedostatok za odstránený. Potvrdenie musí byť ale podpísané
priamo exekútorom a nepostačuje čestné prehlásenie klubu.

NÁVRH NA PODMIENEČNÉ UDELENIE LICENCIE ÚTM FUTBALOVÉMU KLUBU
PARTIZÁN BARDEJOV NA SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015 / 2016 (za splnenia horeuvedenej
podmienky).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný ročník
2015/16.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Schvaľovanie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi Petrovi
Dedíkovi, ktorý ako jeden z členov pracovnej komisie predstavil návrh súťažného poriadku futbalu
(ďalej len „SP“) po vyhodnotení a spracovaní pripomienok k nemu doručených v dvoch kolách
pripomienkového konania.
V prvom kole pripomienkového konania k návrhu SP, ktoré trvalo od 9. do 27. marca 2015,
doručilo v termíne na pripomienkovanie na SFZ 15 subjektov 184 pripomienok, návrhov, podnetov
a otázok. Po uplynutí lehoty na pripomienkovanie návrhu SP v prvom kole doručili svoje
pripomienky 3 subjekty. V druhom kole pripomienkového konania k návrhu SP, ktoré trvalo od 13.
do 17. apríla 2015, doručilo 9 subjektov 95 pripomienok, návrhov, podnetov a otázok, z ktorých
bola časť totožných s pripomienkami z prvého kola. Po uplynutí lehoty na pripomienkovanie
návrhu SP v druhom kole doručil svoje pripomienky 1 subjekt.
Pracovná skupina SFZ k návrhu SP (4 zástupcovia RFZ, 1 zástupca ÚLK a 5 zástupcovia aparátu
SFZ) zasadala po skončení prvého kola pripomienkového konania k návrhu 30. marca 2015 a 1.
apríla 2015. Po skončení druhého kola pripomienkového konania k návrhu SP sa konalo 21. apríla
2015 stretnutie prezidenta SFZ, dvoch zástupcov ÚLK, štyroch zástupcov VV SFZ za regióny,
generálneho sekretára a 4 členov pracovnej skupiny SFZ, aby spracovali a vyhodnotili pripomienky
z druhého kola.
Medzi najpodstatnejšie zmeny návrhu SP oproti platnému SP možno zaradiť zavedenie inštitútu
striedavého štartu hráčov vekovej kategórie mužov v troch najvyšších futbalových súťažiach,
inštitútu spoločného družstva mládeže dvoch klubov v oblastných a regionálnych súťažiach,
vytvorenie novej koncepcie delegáta zväzu vykonávajúceho dve funkcie delegáta stretnutia
a pozorovateľa rozhodcov, zavedenie tvrdších herných následkov za nedodržiavanie finančných
záväzkov či ustanovenie rozsiahlych právomocí a povinností osobám zabezpečujúcim organizáciu
stretnutí. V neposlednom rade je návrh SP napriek rozšíreniu svojej úpravy oproti platnému SP
„štíhlejší“, k čomu došlo najmä následkom odstránenia nenormatívnych ustanovení. S návrhom SP
je spojená potreba upraviť disciplinárny poriadok SFZ v časti neoprávneného štartu a potreba



upraviť stanovy SFZ v časti reorganizácie súťaží. Obe tieto novelizácie predpisov je možné stihnúť
schváliť pred 1. júlom 2015, odkedy sa predpokladá účinnosť predloženého SP.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh nového Súťažného poriadku vo futbale.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 5: Prerokovanie záverov pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou
republikových súťaží a schvaľovanie návrhu na zvolanie mimoriadnej konferencie SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o záveroch  pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou republikových súťaží.
Pracovná skupina bola zložená zo zástupcov SFZ, ÚLK, poverených zástupcov 2. ligy a
regionálnych futbalových zväzov. Tí sa postupne vyjadrili k možnej reorganizácii a predstavili svoj
názor:

ÚLK (Ivan Kozák, Michal Mertinyák)
- informovali, že kluby ÚLK sa dohodli na redukcii počtu účastníkov FL z 12 na 10 a to od sezóny
2016-2017 (z toho dôvodu po skončení ročníka 2015-2016 vypadnú 3 účastníci), od uvedeného
ročníka bude jej posledný účastník vždy vypadávať priamo
- avšak za podmienky, že v tom istom ročníku príde aj k reorganizácii v 2. lige (vznik jednej
celoslovenskej súťaže, redukcia počtu z 18 na 16 účastníkov)
- následne (od ďalšieho ročníka) pripúšťajú možnosť zavedenia baráže medzi klubom umiestneným
po ukončení súťaže na 9. mieste FL s družstvom 2. ligy umiestnenom po ukončení súťaže na 2.
mieste

Zástupcovia 2. ligy (Jozef Petráni, Anton Jánoš, Denis Marton, Dušan Molčan)
- odprezentovali, že väčšinovou dohodou sú kluby z dlhodobého hľadiska za vytvorenie jednej 2.
ligy s počtom  účastníkov 16 družstiev
- štyri posledné družstvá 2. ligy priamo zostúpia a nahradia ich víťazi štyroch regionálnych súťaží 3.
ligy
- ďalej navrhujú uskutočniť túto zmenu v dvoch krokoch: v sezóne 2016-2017 redukcia počtu
účastníkov na 18 družstiev (žiadne družstvo z nadstavby o postup do FL nevypadáva, všetky
družstvá v skupinách o udržanie však budú priamo vypadávať) a v nasledujúcej sezóne dokončiť
redukciu počtu družstiev v súťaži 2. ligy na 16 účastníkov (vypadávať bude 6 družstiev)

3. Zástupcovia RFZ (Richard Havrilla, Jozef Paršo, Ján Panák, Ľubomír Suchý)
- bol prezentovaný názor, že sú za jednoskupinovú 2. ligu s počtom účastníkov 16 od sezóny 2016-
2017
- bude uplatnené pravidlo, že štyri posledné družstvá 2. ligy priamo zostúpia a v súťaži ich nahradia
víťazi štyroch regionálnych súťaží 3. ligy

4. Administratíva SFZ (Jozef Kliment, Milan Vojtek, Vladimír Medveď, Peter Dedík)
- navrhla zredukovať 2. ligu na 16 účastníkov hneď v jednom kroku od sezóny 2016-2017 s tým, že
po ukončení ročníka 2015-2016 by vypadávali aj posledné dva tímy z nadstavbovej skupiny
bojujúcej o postup (v záujme zachovania integrity súťaže), 
- prípadne zredukovať FL na počet 12 účastníkov až od ročníka 2017-2018 a pri redukcii 2. ligy na
16 účastníkov v dvoch krokoch (rovnako ako pri návrhu zástupcov 2. ligy = počet účastníkov 18



v ročníku 2016-2017 a počet účastníkov 16 od ročníka 2017-2018) s tým, že po ukončení ročníka
2015-2016 by ostali v súťaži aj najlepšie umiestnené družstvá zo skupín bojujúcich o udržanie sa
(v záujme zachovania súťaživosti a integrity celej súťaže počas celého ročníka)

V diskusii zazneli nasledovné podnety a konštatovania:
- bol predložený aj ďalší návrh so zachovaním počtu účastníkov 2. ligy na počte 18 účastníkov na
celé nasledujúce obdobie,
- taktiež bol vyjadrený názor, že bude nevyhnutnosťou od nasledujúceho súťažného ročníka
dodržiavať stanovené kritériá infraštruktúry a licenčného systému (žiadne výnimky nebudú
akceptované ani pre súčasných a ani pre nových účastníkov súťaží 1. a 2. ligy)

Závery zo zasadnutia pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou:
- bol dohodnutý návrh  harmonogramu pre odsúhlasenie reorganizácie v nasledovných krokoch:
rokovanie VV SFZ (mesiac apríl 2015), spracovanie podkladu pre prípravu Konferencie SFZ
(mesiac máj 2015), odsúhlasenie reorganizácie súťaží na Konferencii SFZ (mesiac jún 2015) 
- za doriešenie detailov predpokladanej reorganizácie (termínová listina, pravidlá postupov a
zostupov, atď.) bude zodpovedná administratíva SFZ a ÚLK
- pre odsúhlasenie predpokladanej reorganizácie je potrebné na základe Stanov SFZ zvolať
Konferenciu SFZ a to pred začiatkom nového súťažného ročníka (1.7.2015).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1 ) VV SFZ berie na vedomie závery pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou
republikových súťaží.
2) VV SFZ odporúča schváliť Prezídiu ÚLK reorganizáciu najvyššej futbalovej súťaže mužov
Fortuna liga v nadväznosti na reorganizáciu druhej najvyššej futbalovej súťaže mužov
DOXXbet ligy a zároveň poveruje viceprezidenta SFZ pre profesionálny futbal, aby
informoval VV SFZ o výsledku hlasovania Prezídia ÚLK o schvaľovaní reorganizácie
najvyššej futbalovej súťaže mužov Fortuna ligy.
3) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ prezidentom SFZ na dňa 14.júna 2015 v Žiline.
4) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ o zaslanie návrhov na členov
mandátovej komisie a členov návrhovej komisie pre konferenciu SFZ v termíne do 15.5.2015.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Prerokovanie návrhu žiadosti Matričnej komisie SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že Matričná komisia SFZ (ďalej len MK SFZ) na svojom zasadnutí dňa 17.03.2015
prijala 6 uznesení týkajúcich sa schváleného Registračného a prestupového poriadku SFZ (ďalej len
“RaPP”), ktoré boli doručené na SFZ a predložené na zasadnutie VV SFZ, ktoré sa uskutočnilo dňa
07.04.2015. VV SFZ na svojom zasadnutí vzal tieto uznesenia na vedomie. 
Dňa 16.04.2015 sa na pôde SFZ uskutočnilo stretnutie vybraných členov pracovnej skupiny
s predsedom MK SFZ, aby tieto uznesenia MK SFZ prerokovali. Uznesenia MK SFZ č. 10/2015
a 11/2015 nebolo možné vyriešiť na uvedenom stretnutí, nakoľko išlo o podstatný zásah do už
schváleného predpisu.
Na základe vyššie uvedeného predseda MK SFZ spracoval žiadosť aj s odôvodnením, ktorú
členovia VV SFZ obdržali týždeň pred zasadnutím na prerokovanie (schválenie/zamietnutie).
V prípade schválenia návrhu MK SFZ by boli tieto uznesenia zapracované do novely RaPP, ktorú
bude predkladať pracovná skupina na prerokovanie na nasledujúce zasadnutie VV SFZ. Táto novela



bude okrem drobných legislatívno-technických úprav obsahovať aj nové ustanovenia upravujúce
právomoc Komory SFZ pre riešenie sporov a zodpovednosť klubov za ich záväzky po splatnosti,
ktoré je SFZ povinný zapracovať do RaPP z dôvodu novelizácie predpisov FIFA.
Členovia VV SFZ jednomyseľne zamietli návrhy predsedu MK SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ zamieta návrh žiadosti predsedu Matričnej komisie SFZ k zmenám v uvedených
článkoch Registračného a prestupového poriadku. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Prerokovanie stanoviska Výkonného výboru Slovenského futsalu k pokračovaniu
spolupráce s reprezentačným trénerom M. Angulom.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že obdržal stanovisko predsedu VV SF k možnej ďalšej spolupráci medzi SF a
reprezentačným trénerom M. Angulom. V uvedenom stanovisku sa uvádza nasledovné:

VV SF na svojom riadnom zasadnutí dňa 18.4.2015 v zmysle dohody so zástupcami SFZ
analyzoval informácie predložené zo strany SFZ na stretnutí dňa 8.4.2015 v súvislosti s riešením
otázky pokračovania spolupráce SFZ príp. SF s trénerom M.Angulom pri A-reprezentácii vo futsale
od 1.4.2015 (informácie z pôsobenia v období január - marec 2015, sprostredkovane predložené
ekonomické požiadavky M.Angula, hodnotiaca správa z kvalifikačného turnaja v Dubrovniku). VV
SF sa v záujme objektívneho posúdenia problematiky súčasne zaoberal aj detailným hodnotením
obdobia od januára 2014 do decembra 2014, kedy M.Angulo pôsobil v SF (do 30.6.2014 na základe
písomnej zmluvy uzavretej medzi M.Angulom a SFZ, od 1.7.2014 na základe ústnej dohody medzi
M.Angulom a VV SF, keďže zmluva zo strany SFZ nebola písomne obnovená).
VV SF dospel k záveru, že pôsobenie M.Angula v období január - december 2014 nenaplnilo
očakávania a deklarované zámery spojené s jeho pôsobením na Slovensku, nakoľko:

1. neboli zrealizované tréningové plnenia v klube hlavného finančného partnera projektu
zahraničného trénera v SR, ktoré následne znamenali aj jeho odstúpenie od finančnej
spolupráce so SF;

2. neboli realizované tréningové plnenia v ďalších extraligových kluboch, ktoré prejavili
záujem o spoluprácu; 

3. neboli predložené videomateriály, rozbory, hodnotiace správy z tréningových kempov,
zápasov a turnajov reprezentačných výberov, pri ktorých počas tohto obdobia v SR
pôsobil; 

4. nebolo realizované koncepčné rozšírenie reprezentačného výberu A-mužstva o nových
hráčov;

5. neboli zrealizované požiadavky na konanie odborných seminárov pre futsalových
trénerov v SR.

VV SF sa nezaoberal hodnotením pôsobenia M.Angula v období január - marec 2015, keďže v
tomto období už pracoval pre potreby SFZ a so zástupcami SF jednostranne prestal komunikovať.
VV SF nechcel hodnotiť športovú stránku vystúpenia A-reprezentácie na kvalifikačnom turnaji v
Dubrovniku, keďže mu nie sú známe ciele, s akými do Dubrovnika pod záštitou SFZ reprezentácia
vycestovala. Z pohľadu VV SF však toto vystúpenie v kvalifikačnom turnaji bolo povinným
potvrdením 2. výkonnostného koša v Európe. Opäť nebol dosiahnutý úspech v podobe priameho
postupu na ME, hoci "prijateľné" vyžrebovanie podľa širokých odborných kruhov naznačovalo, že
by priamy postup mohol byť očakávaný a konečne dosiahnutý. Zmarila ho tretia prehra v rade v



priamej konfrontácii s Chorvátskom v rozhodujúcom zápase.
VV SF na základe uvedeného a na základe analýzy ekonomického dopadu novopredložených
požiadaviek M.Angula (plat 3.500 eur + byt a auto v trvalom užívaní + nešpecifikovaná výška
provízie pre španielsku agentúru zastupujúcu M.Angula) neodporúča VV SFZ ďalšie pôsobenie
M.Angula pri A-reprezentácii SR vo futsale. Vzhľadom k tomu, že A-reprezentácia vo futsale na
základe rozhodnutia z decembra 2014 spadá pod riadenie SFZ, VV SF považuje toto stanovisko iba
ako poradné pre ďalší priebeh rokovaní o futsale.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ neschvaľuje pokračovanie spolupráce s reprezentačným trénerom SF p. Marcusom
Angulom na základe obdržaného stanoviska od predsedu VV SF.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na prijatie za riadnych členov SFZ. podľa čl. 52 písm. ee) stanov SFZ výkonný
výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov po predložení všetkých podkladov podľa čl. 28,
ods. 5 stanov SFZ.
SFZ boli doručené písomné žiadosti týchto subjektov o prijatie za riadnych členov SFZ : 
1. SDM Dominik Nové Zámky
2. FK Oravan Brezovica
3. Športový klub Breznovica Letanovce
Žiadosti uvedených klubov spĺňajú všetky náležitosti, aby mohli byť prijaté za riadnych členov
SFZ. Futbalové kluby FK Oravan Brezovica a Športový klub Breznovica Letanovce vznikli
odčlenením futbalových oddielov od viaczložkových telovýchovných jednôt (TJ Oravan Brezovica
resp. TJ Družstevník Letanovce). 
S prihliadnutím na množstvo materiálov predložených klubmi tieto neboli prílohou podkladov k
zasadnutiu VV SFZ, no v prípade záujmu sú k nahliadnutiu na matrike SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje SDM Dominik Nové Zámky,  FK Oravan Brezovica a Športový klub
Breznovica Letanovce za riadnych členov SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci (mentálny tréner pre mládežnícke
reprezentačné družstvá).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh zmluvy medzi SFZ a mentálnym trénerom p. Miroslavom Mackulínom. 
Predmetom tejto zmluvy je vymedzenie vzájomných práv a povinností zmluvných strán v záujme
rozvoja úspešnej reprezentácie Slovenskej republiky vo všetkých vekových kategóriach
mládežníckeho futbalu (vrátane žien) a najmä v prospech zlepšovania výkonnosti reprezentácie
s cieľom lepšej koncentrácie, zvyšovania sebavedomia, zvládania stresu a odbúrania strachu zo



zlyhania jej reprezentantov, t.j. mentálny tréning a koučing.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
V V S F Z  schvaľuje návr h zmluvy o spolupráci (mentálny tréner pre mládežnícke
reprezentačné družstvá).
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.
  
K bodu 10: Ustanovovanie člena Komisie SFZ pre štadióny a ihriská.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na ustanovenie člena do Komisie SFZ pre štadióny a ihriská. Návrhu predchádzalo
písomné vzdanie sa funkcie jedného z členov komisie spred niekoľkých týždňov, čiže išlo o
doplnenie.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ ustanovuje p. Miloša Kopču za člena Komisie SFZ pre štadióny a ihriská.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.
 

K bodu 11: Prerokovanie stanoviska Komisie rozhodcov SFZ k žiadosti pozorovateľa
rozhodcov o udelenie výnimky pre súťažný ročník 2015/16.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že dňa 10.4.2015 Komisia rozhodcov SFZ obdržala k posúdeniu žiadosť pozorovateľa
rozhodcov SFZ Vojtecha Christova (nar.16.03.1945) o udelenie výnimky s možnosťou
pokračovania vo funkcii pozorovateľa rozhodcov SFZ aj po dovŕšení veku 70 rokov v
nasledujúcom súťažnom ročníku 2015/2016.
Platný Štatút Komisie rozhodcov SFZ v článku 21 a bodoch 5, 6 definuje hornú hranicu ukončenia
aktívnej činnosti pozorovateľa rozhodcov SFZ na 70 rokov. Vekovú hranicu 70 rokov považuje
Komisia rozhodcov SFZ za dostatočne vysokú a preto nedoporučuje žiadosť Vojtecha Christova
akceptovať.

Členovia VV SFZ akceptovali odporučenie Komisie rozhodcov SFZ, zároveň bol predložený návrh,
aby bol p. Vojtech Christov na najbližšom zasadnutí Konferencie SFZ schvaľovaný za čestného
člena SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie stanovisko Komisie rozhodcov SFZ k žiadosti pozorovateľa
rozhodcov o udelenie výnimky pre súťažný ročník 2015/16.
2) VV SFZ neudeľuje výnimku pre Vojtecha Christova na vykonávanie činnosti pozorovateľa
rozhodcov v súťažnom ročníku 2015/16. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 12: Informácia o zasadnutí Prvostupňového orgánu licenčného konania.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o záveroch zo zasadnutia Prvostupňového orgánu licenčného konania  (ďalej len
POLK).
Podľa schváleného harmonogramu licenčného konania v súťažnom ročníku 2014/2015, dňa
28.4.2015 sa konalo zasadnutie POLK, ktorý prerokoval podkladové správy manažéra klubového
licenčného systému a Licenčnej komisie SFZ (ďalej len LcK) o preverení plnenia požiadaviek
licenčných kritérií klubmi, žiadajúcimi o udelenie licencie pre štart v klubových súťažiach UEFA a
Fortuna lige súťažného ročníka 2015/2016. Následne rozhodol o ich udelení/neudelení v
prvostupňovom konaní. 
Rokovanie POLK viedol jeho predseda – p. Juraj Obložinský a zúčastnili sa ho všetci jeho členovia.
Prizvaný bol aj manažér klubového licenčného systému SFZ – p. Vojtek, prezident ÚLK – p.
Kozák, generálny sekretár SFZ - p. Kliment a zástupcovia klubov FK Dukla Banská Bystrica, MFK
Košice a AS Trenčín. Všetky rozhodnutia o udelení / neudelení licencií POLK prijal jednomyseľne,
okrem hlasovania o udelení licencie AS Trenčín, v ktorom sa jeden člen POLK zdržal hlasovania. 

1) POLK rozhodol udeliť licenciu klubom: ŠK SLOVAN BRATISLAVA, FK DAC 1904
DUNAJSKÁ STREDA, SPARTAK MYJAVA, ŽP ŠPORT PODBREZOVÁ, MFK
RUŽOMBEROK, FK SENICA, AS TRENČÍN, FC SPARTAK TRNAVA, FC ViOn ZLATÉ
MORAVCE a MŠK ŽILINA, ktoré splnili všetky minimálne požiadavky pre jej udelenie. V
prípade AS Trenčín POLK zmenil doporučenie LcK neudeliť licenciu, a to na základe vypočutia
prizvaného zástupcu klubu p. Rybníčka, doplnenia relevantného dokladu týkajúceho sa
vysporiadania záväzku klubu voči paraguajskému Club Libertad za hráča Salinasa. 

2) POLK rozhodol neudeliť licenciu klubom: FK DUKLA BANSKÁ BYSTRICA a MFK
KOŠICE, ktoré nesplnili minimálne požiadavky finančných kritérií, keď u oboch klubov boli
identifikované viaceré nevysporiadané záväzky po splatnosti voči klubom, zamestnancom a hráčom
(z dôvodov dodržania požiadavky mlčanlivosti, nie je možné ich v tejto informácii bližšie
konkretizovať). U oboch klubov bola aj nekompletná finančná licenčná dokumentácia. 

Všetky kluby boli dňa 29.4.2015 o výsledkoch prvostupňového konania informovaní zaslaním
písomného rozhodnutia POLK o udelení / neudelení licencie elektronickou, aj doporučenou poštou.
Výsledky prvostupňového konania budú zverejnené aj v Úradnej správe SFZ č. 42. 

Kluby, ktoré v prvostupňovom konaní licenciu nezískali, budú mať právo do 14.5.2015 (vrátane)
podať odvolanie Odvolaciemu orgánu licenčného konania (ďalej len OOLK), o čom budú
informované v písomnom rozhodnutí POLK. Predseda OOLK už bol v súvislosti so zvolaním jeho
zasadnutia kontaktovaný. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zasadnutí Prvostupňového orgánu licenčného
konania.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami VV
SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že v čase medzi riadnymi
zasadnutiami VV SFZ došlo k jednému hlasovaniu formou per rollam konkrétne hlasovanie č. 2/15



vo veci schvaľovania ceny vstupeniek na kvalifikačný zápas ME 2016 medzi SR - Macedónskom v
Žiline.
Svoje stanoviska mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v termíne do 21. apríla 2015, formou:
Schvaľujem návrh ceny vstupeniek pre kvalifikačný zápas ME 2016 Slovensko - Macedónsko 
v Žiline,
alebo
Neschvaľujem návrh ceny vstupeniek pre kvalifikačný zápas ME 2016 Slovensko - 
Macedónsko v Žiline,
alebo
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania ceny vstupeniek pre kvalifikačný zápas ME 
2016 Slovensko - Macedónsko v Žiline. 

Hlasovania sa zúčastnilo všetkých 13 členov VV SFZ, všetci hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, v tomto prípade išlo o jednomyseľné hlasovanie všetkých členov VV SFZ, teda
podmienka bola jednoznačne splnená. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi
zasadnutiami VV SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Informácia o organizovaní futbalového zápasu legiend v NTC Poprad.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že SFZ v spolupráci s Aquacity Poprad pripravili pre futbalových fanúšikov exhibičné
futbalové stretnutie legiend Premier league a bývalých hviezd Česka a Slovenska.
Podujatie sa uskutoční dňa 1.5.2015 v NTC Poprad, s výkopom o 20:00.
Predzápas obstarajú armádne výbery Slovenska a Veľkej Británie s výkopom už od 16:00.
Účasť v tímoch legiend predbežne potvrdili: J. Litmanen, A. Cole, G. Mendieta, V. Šmicer, Ľ.
Moravčík, M. Karhan  a ďalší.
Trénerom slovenského tímu bude Dušan Galis, asistentom Laco Petráš, vedúcim mužstva Robert
Tomaschek.
Pre divákov bude pripravený aj bohatý sprievodný program medzi futbalovými zápasmi.
Cena vstupenky je 20 a 12 Eur, vstupenky sú v predaji od 20.4.2015.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o organizovaní futbalového zápasu legiend v NTC
Poprad.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15:  Schvaľovanie návrhu Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o nájme nebytového
priestoru.



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval o obsahu návrhu Zmluvy o uzavretí budúcej
zmluvy o nájme nebytového priestoru. Nakoľko v zmysle dohody so spoločnosťou OMNIA 2000,
a.s. bolo potrebné odsúhlasiť túto zmluvu do konca mesiaca apríl, bolo nutné oboznámiť členov VV
SFZ so všetkými náležitosťami priamo na zasadnutí, keďže sa zasadnutie konalo posledný deň
mesiaca apríl. Podstatné náležitosti zmluvy:
Zmluvné strany:
budúci prenajímateľ: OMNIA 2000 a.s.
budúci nájomca: Slovenský futbalový zväz

- Predmetom zmluvy je záväzok Zmluvných strán uzatvoriť za podmienok dohodnutých

v tejto Zmluve Nájomnú zmluvu, ktorej podmienky budú zodpovedať základným
podmienkam nájmu dohodnutým v tejto Zmluve

- Kancelárske priestory - 1.390,80 m2 s maximálnou odchýlkou +/- 2 m2, ktoré sa budú
nachádzať na 3., 4. a 5. nadzemnom podlaží v Administratívnej budove

- Spoločné priestory - 133,80 m2, ktoré sa budú nachádzať na 3., 4. a 5. nadzemnom podlaží 

v Administratívnej budove
- Zmluvné strany sa dohodli, že pred podpisom Nájomnej zmluvy vykonajú spoločne

premeranie Budúceho predmetu nájmu
- Doba nájmu : 4 roky + 4 roky (prvé štvorročné obdobie nájmu sa automaticky prolonguje

na 4 roky pokiaľ 6 mesiacov pred uplynutím prvého štvorročného obdobia alebo ďalšieho
štvorročného obdobia nájmu nedoručí ktorákoľvek Zmluvná strana oznámenie druhej
Zmluvnej strane, že nemá záujem na predĺžení nájmu),

- Nájomné : 
- Mesačné nájomné 10,37 EUR za1 m2 podlahovej plochy Kancelárskeho priestoru, t.j.

mesačné nájomné celkovo 14.422,60 EUR
- Mesačné nájomné 7,84 EUR za1 m2 podlahovej plochy Spoločného priestoru, t.j. mesačné

nájomné celkovo 1.048,99 EUR
- 5 parkovacích miest v parkovacom dome á 60 EUR  spolu 300 EUR mesačne
- 40 parkovacích miest pred budovou á 35 EUR spolu 1400 EUR mesačne
- Platba nájomného mesačne 15 dní vopred 
- Servisné poplatky : 
- 3,40 EUR za mesiac/1 m2 Kancelárskeho priestoru, t.j. mesačný servisný poplatok

celkovo 4.728,72 EUR za všetku podlahovú plochu Kancelárskych priestorov (v dnešnej
zmluve 3,45 EUR)

- 1,33 EUR za mesiac za 1 m2 podlahovej plochy Spoločného priestoru, t.j. mesačné
nájomné celkovo 177,95 EUR za všetku podlahovú plochu Spoločných priestorov
(v dnešnej zmluve 3,45 EUR)

- Predpokladaný dátum začatia nájomného vzťahu : 01.11.2016

- Odstúpenie od zmluvy a zmluvné sankcie:
- V prípade porušenia povinností Budúceho nájomcu uzatvoriť Nájomnú zmluvu podľa tejto

Zmluvy je Budúci prenajímateľ oprávnený si nárokovať od Budúceho nájomcu zaplatenie
a Budúci nájomca je v takom prípade povinný zaplatiť Budúcemu prenajímateľovi zmluvnú
pokutu vo výške 6-mesačného nájomného za Budúci predmet nájmu, t.j. 92.829,54,- EUR.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o nájme nebytového priestoru.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Schvaľovanie návrhu na zmenu zloženia zástupcov SFZ v komisiách UEFA.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o návrhu na zmenu zloženia zástupcov SFZ v komisiách UEFA. Tento bod bol
predložený na základe obežníka UEFA číslo 13/2015, ktorý SFZ obdržal v uplynulých dňoch. 
Na stretnutí, ktoré sa bude konať 29. a 30. júna, určí Výkonný výbor UEFA predsedov a členov
komisií a expertných panelov UEFA s účinnosťou od 1. júla 2015, a to na funkčné obdobie 4 rokov
(2015-2019). Rovnako určí predsedov a členov Disciplinárnych orgánov UEFA a etických
a disciplinárnych inšpektorov UEFA na funkčné obdobie 4 rokov (2015-2019) s rovnakou
účinnosťou. 
Výkonný výbor UEFA bude vychádzať zo spolupráce a kompetencie prezidentov a generálnych
sekretárov členských asociácií UEFA, ako aj súčasných členov komisií UEFA a expertných panelov.
UEFA zároveň upozorňuje, že osoba staršia ako 70 rokov by nemala byť odporučená na zvolenie
alebo znovuzvolenie do komisie alebo expertného panelu UEFA. Základným kritériom UEFA pre
zaraďovanie navrhovaných kandidátov do komisií je odbornosť. Termín na zaslanie návrhov je do
8. mája 2015, z toho dôvodu bolo nutné bezodkladné predložiť tento bod priamo na zasadnutie VV
SFZ. 
Na základe uvedeného predložil návrh na zmenu obsadenia v komisiách. V komisii pre futbal
predložil návrh, aby namiesto pána Antona Ondruša bol navrhnutý 1. viceprezident SFZ pán
Richard Havrilla, v komisii rozvoja a technickej pomoci (Development & Technical Assistance
Committee) navrhol namiesto pána Dušana Tittela viceprezidenta SFZ pre štátnu reprezentáciu
a medzinárodné vzťahy pána Karola Belaníka. Napokon v prípade ukončenia pôsobenia v komisii
rozhodcov (Referees Committee) pána Jozefa Marka (budúci rok dovŕši vekovú hranicu 70 rokov)
je predpoklad na obsadenie licenčnej komisie (Club Licensing Committee) pánom Milanom
Vojtekom. Ostatných zástupcov SFZ, ktorí pôsobia v komisiách v období 2011-2015 navrhol aj
naďalej ponechať. Podotkol, že návrhy jednotlivých asociácií sú pre UEFA odporúčacie. UEFA si
vyhradzuje právo rozhodnúť o konečnom zložení komisií.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu zloženia zástupcov SFZ v komisiách UEFA.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 8
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 3 (K. Belaník, R. Havrilla, J. Jánošík)
Návrh uznesenia bol schválený.

K bodu 17: Diskusia.
Bez diskusných príspevkov.

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 30. apríla 2014 v Tatr. Lomnici:

Uznesenie č. 59/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 60/15 VV SFZ:



VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný ročník
2015/16.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 61/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh nového Súťažného poriadku vo futbale.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 62/15 VV SFZ:
1 ) VV SFZ berie na vedomie závery pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou
republikových súťaží.
2 ) VV SFZ odporúča schváliť Prezídiu ÚLK reorganizáciu najvyššej futbalovej súťaže mužov
Fortuna liga v nadväznosti na reorganizáciu druhej najvyššej futbalovej súťaže mužov DOXXbet
ligy a zároveň poveruje viceprezidenta SFZ pre profesionálny futbal, aby informoval VV SFZ
o výsledku hlasovania Prezídia ÚLK o schvaľovaní reorganizácie najvyššej futbalovej súťaže
mužov Fortuna ligy.
3) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ prezidentom SFZ na dňa 14.júna 2015 v Žiline.
4 ) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ o zaslanie návrhov na členov
mandátovej komisie a členov návrhovej komisie pre konferenciu SFZ v termíne
do 15.5.2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 63/15 VV SFZ:
VV SFZ zamieta návrh žiadosti predsedu Matričnej komisie SFZ k zmenám v uvedených článkoch
Registračného a prestupového poriadku. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 64/15 VV SFZ:
VV SFZ neschvaľuje pokračovanie spolupráce s reprezentačným trénerom SF p. Marcusom
Angulom na základe obdržaného stanoviska od predsedu VV SF.
 T: ihneď

Z: Jozef Kliment
Uznesenie č. 65/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje SDM Dominik Nové Zámky,  FK Oravan Brezovica a Športový klub
Breznovica Letanovce za riadnych členov SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     

Uznesenie č. 66/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy o spolupráci (mentálny tréner pre mládežnícke reprezentačné
družstvá).

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 67/15 VV SFZ:
VV SFZ ustanovuje p. Miloša Kopču za člena Komisie SFZ pre štadióny a ihriská.

T: ihneď



yV suz LISUI˝lOvLljC p. N4ilo a Ropčti za člena Koniisie SEZ pre  tadi ny a ihriskœ.

tznesenie ¨ . 68/15 VY SF1:

1: ihne 
L Joze! KJ inient

1) yV SEL berle na vedomie stanovisko Komisie rozhodcov SEZ k 2iudosti
rozhodeov O udclenie v nimky pre sœfu im točn k 2015/16.

pozorovate a

2) VV SEZ. neudeVuje v nimku pre Vojteclrn Christovu nu vvkonœvunie činnosti pozorovawfu
rozhodcov V sœILl flOlfl ročn ku 20! S I 6.

Uznesenie ¨ . 69/15 VY SFZ:

 : ihned 
Z: Jozef Kliment

yV SFZ berle na vedoniie intbrmÆeiu o zasadnut Prvostup ovØho orgÆnu lieenčnØho konania.

Iiznesenie ¨ . 70/IS VY SF1:

f ihned 
Z: Jozef Kliment

Vy SEZ berle na vedumie
zasadnutiaini \1 SEZ.

in˝orniœt iti o   sledkoch hiasovzuuu per rollatn inedzi rindnynii

 : ihne 

Uznescnic ¨ . 7 1/15 VY SF1:

/ : .hzef I .i iincnt

\/\l SEZ berle na vcdoiuie iiilbrnÆciu o on1zlniiova!u IUthuliveho /œpaNu !egieiitl v \TC Poprat!

Uznesenie ¨ . 72/15 YV SF1:

1 : hned 
Z: Jozef Kliment

yV SEZ sehva ue nÆvrh Zmluv) O uzavre( budœeej zmluvy o nÆjme nebytovØho priestoru.

Llznesenie ¨ . 73/IS VY SFZ:

 1: ihned 
Z: Jozef Kliment

\IV SEZ schval uje nÆvrh na zmenu i! ?cnlu /Æslupcov SEZ v kom!Niœch I l–A.

1: ihned
1: Joze! Kliment
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Jozef Kliment
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